
Zápisnica
z 19. zasadnutia OZ, konaného dňa 21. júna 2013

__________________________________________________________________________ 

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce  p. Róbert Bakyta. Konštatoval, že sú prítomní 
nasledovní poslanci: Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František 
Nosek,  Mag.phil.  Eduard  Novák,  Ján  Novák,  Edita  Užovičová  a Ing.  Daniel  Zeleňák. 
Poslanec Juraj Minárik – ospravedlnený. Poslanecký zbor je schopný rokovať a právoplatne 
sa uznášať. 
Ďalší  prítomní:  Ing.  Mária  Zaujecová – hlavný kontrolór  obce,  Ing.  Helena Morvayová – 
ekonómka obce.

Návrhová komisia: Ing. Daniel Zeleňák ako predseda, Mgr. Tomáš  Chrenko a Ján Novák 
ako členovia.
Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

Overovatelia zápisnice : Ing. František Nosek,  Edita Užovičová
Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

Program: 1. Otvorenie
                 2. Kontrola uznesení
                 3. Správa nezávislého audítora
                 4. Záverečný účet a stanovisko hlavného kontrolóra
                 5. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Jarok
                 6. Úprava VZN č. 1/2012
                 7. Riešenie križovatky Hlavná ulica – K mostu
                 8. Plat starostu obce
                 9. Žiadosti
              10.  Diskusia
              11. Záver  

K predloženému  programu  nemal  nikto  z poslancov  pripomienky  a bol  jednohlasne 
schválený.

K bodu č. 2/
__________  

Starosta obce informoval o plnení uznesení. Na predchádzajúcom zasadnutí OZ sa poslanci 
zaoberali otázkou možnej výstavby na Školskej ulici – radová zástavba  pre mladé rodiny. 
Starosta  obce  bol  na  jednaní  v ZSE  za  účelom  zabezpečenia  možného  rozšírenia  siete. 
V prípade potreby  vybudujú  transformátor  -  je to v štádiu  jednania, vyjadrenie dostaneme 
v priebehu 2 týždňov.



Zvolanie  stretnutia  detí,  ktoré  neboli  prijaté  do  MŠ –  stretnutie  sa  uskutočnilo  za  účasti 
všetkých zainteresovaných – všetky deti zamestnaných rodičov  sú umiestnené.  

Uznesenie č. 167/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
podľa  §  11  ods.  4  zákona  č.  369/1990  Zb.  o obecnom zriadení  informáciu  starostu  obce 
o plnení uznesení.

K bodu č. 3/
__________   

Správa nezávislého audítora

Predmetný materiál bol poslancom k dispozícii na preštudovanie. K predloženej správe nemal 
nikto z poslancov výhrady.  ( Správa nezávislého audítora tvorí  prílohu zápisnice) Starosta 
obce dal hlasovať.
Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

Uznesenie č. 168/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Správu nezávislého audítora  

K bodu č. 4/
___________  

Záverečný účet a stanovisko hlavného kontrolóra 
Poslancom bol  domov  doručený predmetný  materiál  na  preštudovanie.  (Obidva  materiály 
tvoria  prílohu  zápisnice)  Kontrolórka  obce  Ing.  Mária  Zaujecová  prítomným  podrobne 
objasnila jednotlivé položky.  Nikto z poslancov nemal k predloženému návrhu záverečného 
účtu ani stanovisku hlavného kontrolóra pripomienky. 

Uznesenie č. 169/2013
Obecné zastupiteľstvo

a) Schvaľuje v zmysle § 11 ods. 4 písm. b Záverečný účet obce za rok 2012 bez výhrad
b) Berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu Obce Jarok za 

rok 2012

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0



K bodu č. 5/
___________   

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Jarok  
Na OcÚ bola doručená žiadosť ZŠ s MŠ o úpravu – navýšenie rozpočtu pre rok 2013  na 
originálnych kompetenciách (zahŕňajú MŠ, ŠK ŠJ) vo výške 106 250,-€.  Schválená výška 
93 000,-€  nedosahuje  ani  úroveň  mzdového  plnenia  za  rok  2012.  Rozdiel  13 250,-€  je 
likvidačný  ,  nemajú  žiadne  finančné  rezervy  na  jeho  vykrytie.   Riaditeľka  MŠ  v tejto 
súvislosti predniesla verbálnu žiadosť o príspevok na zakúpenie softweru pre všetky  počítače 
MŠ aj ZŠ – bude slúžiť ako pomôcka pre interaktívnu tabuľu. Časť prostriedkov si dokážu 
zabezpečiť, od obce by požadovali ¼ z ceny – t.j. 140,-€.  K predloženým žiadostiam nemal 
nikto z poslancov výhrady.

Uznesenie č. 170/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje

a) v zmysle  §  11  ods.  4  písm.  b  úpravu  rozpočtu  ZŠ  s MŠ  Jarok  pre  rok  2013 
v originálnych kompetenciách vo výške  106 250,- €

b) 140,-€ pre ZŠ s MŠ Jarok na zakúpenie softveru

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

K bodu č. 6/
__________     

V minulosti,  keď sa začalo s vývozom komunálneho odpadu z domácností   bola  daná do 
každej domácnosti 1. smetná nádoba zdarma. Bolo by dobré, aby aj novostavby dostali od 
obce 1. smetnú nádobu zdarma.  Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

Uznesenie č. 171/2013

Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Pridelenie smetnej nádoby pre novostavbu rodinného domu bezodplatne.

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0



K bodu č. 7/
___________  

Riešenie križovatky Hlavná ulica – K mostu   

V súčasnosti finišujú práce na ukončení projektu „Regenerácia centrálnej zóny...“ V priebehu 
realizácie bolo nutné riešiť križovatku (prechod)  Hlavná – K mostu.  Starosta obce prizval 
projektanta,  ktorý  sa  špecializuje  na  cesty  a chodníky,  aby  vypracoval  návrh  riešenia 
križovatky  Hlavná  –  K  mostu.  Vypracovaný   návrh  (tvorí  prílohu  zápisnice)  vykazuje 
štandard podľa noriem EÚ, projekt podlieha schvaľovaciemu konaniu príslušným inštitúciám 
(ObÚ  odb.  dopravy,  VÚC,  DI,  RSaÚC)  Po  jeho  schválení  by  sme  mohli  vybudovať 
križovatku, ktorá by prispela hlavne k bezpečnosti  detí pri ceste do školy.   OR doporučila 
schváliť podľa predloženého návrhu. 

Uznesenie č. 172/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Riešenie  križovatky  Hlavná  –  K mostu  podľa  predloženého  návrhu  vypracovaného  Ing. 
Karolom Slivkaničom.
                   
Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

K bodu č. 8/
__________  

Plat  starostu obce   sa  prehodnocuje každoročne  a jeho výška  sa  stanovuje  na základe 
údajov zo ŠÚ SR, ktorý  zverejní  výšku priemernej  mesačnej  mzdy v NH -  805,-€.  Táto 
čiastka  sa  násobí  koeficientom  podľa  počtu  obyvateľov  –   1,98.   Starosta  obce  nemá 
vyplácané odmeny tak, ako to bolo v minulosti. Mzdu môžu navýšiť až do výšky 70%. Plat sa 
zaokrúhľuje  na celé € nahor. Pri prerokovávaní tohto bodu programu starosta obce opustil 
rokovaciu miestnosť. Zástupca starostu navrhol navýšiť ho o 40% tak, ako v minulosti, Ing. 
Nosek  –  treba  k tomu  pristupovať  racionálne,  Ing.  Melo  zaokrúhliť  to  na  2250,-€,  Mgr. 
Chrenko – čiastka 2250,-€ sa mu zdá objektívna.

Uznesenie č. 173/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Plat  starostu  obce  v zmysle  zák.  č.  154/2011,  ktorým  sa  mení  a dopĺňa  zák.  NR  SR  č. 
253/1994  Z.z.,  ktorý  je  súčinom  priemernej  mesačnej  mzdy  zamestnanca  v národnom 
hospodárstve (805,-€), vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny rok 
a násobku (1,98)  podľa  §4 ods.1,  +  zvýšenie  41,16% čo činí  805,-€ x 1,98 =1593,90€ + 
656,10€ = 2250,-€/mesiac v hrubom.

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák



                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

K bodu č. 9/
____________

Na OcÚ bolo doručených niekoľko žiadostí:
- Ing. Jana Belanová a Mária Sťahelová  žiadosť o príspevok pre deti na absolvovanie 

hodín jazdectva na ranči EL ZORRO v Branči.  
Obec spomínané aktivity nezabezpečuje, podporiť čiastkou 62,50/dieťa v zmysle 
uznesenia č. 160/2013

Uznesenie č. 174/2013
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje
Podporiť voľnočasové aktivity detí čiastkou 62,50 na tie činnosti, ktoré obec nezabezpečuje – 
hodiny jazdectva, (2 deti)  

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

- Žiadosť Ing. Tomáša Noseka o stavebné povolenie – OR neodporučila žiadosťou sa 
zaoberať, je prijaté uznesenie č. 120/12

- Uznesenie č. 175/2013
Obecné zastupiteľstvo
Zamieta 
Žiadosť Ing. Tomáša Noseka v zmysle prijatého uznesenia  č. 120/2012

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo,   Mag.phil. 
                           Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa: Ing. František Nosek
                      Proti:           0

Zástupkyňa MŠ sa dotazovala  na prevádzku MŠ  počas prázdnin. Záujem prejavilo 9 detí. 
V prípade,  že   škôlka  bude otvorená  ,  je  potrebné zabezpečiť  pedagogického  pracovníka, 
kuchárku, školník a upratovačku.  Je to nerentabilné, poslanci navrhli alternatívu so susednou 
škôlkou vo Veľkom Záluží. Starosta obce prisľúbil, že v pondelok ráno pôjde na jednanie do 
Veľkého Zálužia. O výsledku jednania budú zainteresovaní rodičia operatívne vyrozumení.

                                                 Uznesenie č. 176/2013
Obecné zastupiteľstvo
Doporučuje 



Starostovi  obce  jednať  vo  veci  umiestnenia  9  detí  z našej  obce  počas  prázdnin  v MŠ vo 
Veľkom Záluží.

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

Obec obdržala žiadosť o osadenie optického  kábla v rôznych balíkoch na podporu internetu. 
Okrem iného ponúkajú viacero TV programov, videopožičovňu, 50 voľných minút na telefón. 
Najskôr chcú urobiť prieskum, či bude o takúto službu záujem. Starosta obce túto ponuku 
bude konzultovať so správcom  internetovej siete, podľa toho sa zariadime. 

                                                 Uznesenie č. 177/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Informáciu na osadenie optického mediálneho kábla v našej obci.

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

Diskusia
Starosta  obce  vyzval  poslancov,  či  majú  niečo  do diskusie.  Nikto  sa neprihlásil.  Z radov 
občanov bolo niekoľko diskutujúcich.
Ing.Major  zo  Školskej  ulice  –  zaujímala  ho  oprava  prístupovej  komunikácie  do  obce, 
rýchlosť v Školskej ulici 
Za petičný výbor odovzdal Ing. Jaroslav Major, Školská 5 Jarok, PETÍCIU  proti výstavbe 
nájomných sociálnych bytov v areáli školy na Školskej ulici v Obci Jarok.
Starosta obce – je to štátna cesta, časť od liaharenského podniku je opravená, na zostávajúcu 
časť je vypísaná súťaž. Po jej ukončení bude realizovaná oprava aj na tomto úseku, čo sa týka 
rýchlosti , tá je riešená zákonom, v prípade porušovania treba volať políciu, v minulosti sa 
týmto  poslanci  zaoberali,  zvažovali  osadenie  retardérov,  prípadne  osadenie  dopravného 
značenia. Čo sa týka petície, podpísalo ju 14 obyvateľov, niektorí nemajú v obci ani trvalý 
pobyt.  Jedná sa o štartovacie byty  prednostne pre mladé rodiny z  našej obce. 
Ing. Pavol Melo poukázal na osadenie chodníka  na Hlavnej ulici v smere od pohostinstva 
Borka k parku pri kríži, apeloval na osadenie dopravného značenia  na Školskej ulici. 
Starosta obce – chodník je robený podľa PD, v čase keď sa schvaľoval projekt, nikto nemal 
pripomienky,  v prípade  námietok  zo  strany  občanov,  ktorí  tam  bývajú  je  možné  robiť 
korekcie. 
Jozef  Vereš  –  povrchová  úprava   MK  po  kanalizácii  na  kritických  miestach   ul.  Pod 
vinohradmi
Starosta  obce  –  v rozpočte  sú  vyčlenené  prostriedky  na  opravu  MK  –  Starý  Sliváš,  po 
ukončení týchto prác sa vyspravia aspoň 3 kritické úseky.
Rudolf Nosek sa dotazoval na vydanie stavebného povolenia pre syna v inej lokalite.
Starosta odpovedal,  ak je v mieste určenom na IBV nie je v tom problém. 
Viac diskusných príspevkov nebolo vznesených.



                                                 Uznesenie č. 178/2013
Obecné zastupiteľstvo
Berie na vedomie
Diskusné príspevky vznesené na zasadnutí OZ.

Hlasovanie:  Za  Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ing. Pavol Melo, Ing. František Nosek, 
                            Mag.phil. Eduard Novák, Ján Novák, Edita Užovičová a Ing. Daniel Zeleňák
                      Zdržal sa:    0
                      Proti:           0

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie. 
K predloženému návrhu neboli vznesené žiadne pozmeňovacie návrhy a bol jednohlasne 
schválený. Na záver sa starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil.

Róbert Bakyta
Starosta obce

  Edita Užovičová                                                     Ing. František Nosek
Overovateľ zápisnice                                               overovateľ zápisnice

Zapísala: A. Móciková


